# UNITED COLLEGE THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG

# **Scholarships and Awards**

# 聯合書院全人發展獎學金 United College Whole-person Development Scholarship

### 目的 Aim

此獎學金是鼓勵聯合書院學生積極參與本港以外的地區性或國際性的活動和比賽,藉此肯定他們在非學術方面的成就,使他們能夠吸取經驗並提升個人成長。

This scholarship aims at encouraging students of United College to actively participate in regional or international activities or competitions outside Hong Kong, thereby recognizing their non-academic achievements, allowing them to gain experience and enhance personal growth.

# 申請資格 Eligibility

- 1. 聯合書院本科生均可申請。
  - All full-time undergraduate students of United College are eligible to apply.
- 2. 申請人必須參與本港以外的地區性或國際性的活動和比賽。參與的活動或比賽必須由具信譽的 組織或機構舉辦,且屬於非學術範疇(例如體育、藝術、音樂、領袖培訓等)。不包括交流團 及出席會議。

The applicant must participate in regional or international activities or competitions outside Hong Kong. These activities or competitions should be in non-academic areas (e.g. sports, arts, music, leadership training etc.) and organised by reputable organisations. Exchange tours and conferences are not included.

3. 每位同學每學年只可獲獎一次。
Each student can only be awarded once per academic year.

#### 金額 Amount

成功申請的同學可獲港幣5,000至10,000元不等。獲批金額將視乎參與活動或比賽的規模、認可性和舉 行地點等而決定。

Successful applicants can receive an amount ranging from HKD 5,000 to 10,000. The approved amount will depend on factors such as the scale, recognition, and location of the activity or competition.

#### 遴選準則及獲獎後工作 Selection & Obligations

- 1. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。
  Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance Committee.
- 2. 成功申請的同學必須回港兩星期內向書院輔導處呈交活動或比賽的結果及報告(約五百中文或英文字) 並附上照片最少四張(部份照片必須顯示申請人面貌),供書院保存或刊登之用。 Successful applicants must submit the results and a report (approximately 500 words in Chinese or English) of the activity or competition to the College Dean of Students' Office within two weeks of returning to Hong Kong. They must also provide at least four photos (some of which must show the applicant's face) for the College's retention or publication.

#### 申請日期 Application Period

每學年分上、下學期申請。下學期的活動或比賽必須於2025年1月至5月期間舉行。有意申請的同學請透過聯合書院網上表格 https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13702961於以下時段申請。

The application will be open in both Term 1 and Term 2 of each academic year. Activities or competitions for Term 2 must be held within January to May 2025. Students can apply via the College webform: https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13702961 during the following period.

下學期 (Term 2): 2025年1月20日至2月21日5時30分 20 January to 21 February 2025, 5:30pm